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Protokół nr 42/2022 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 27 lipca 2022 r.  

w Schronisku dla Bezdomnych Zwierząt w Inowrocławiu przy ul. Toruńskiej 165. 

 

 

Czas  trwania posiedzenia 9.00 –  9.45 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Grzegorz Piński    – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski    – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Danuta Jaskulska   – Członek Komisji 

4. Jarosław Mrówczyński   – Członek Komisji 

5. Dobromir Szymański  – Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1  do 

protokołu.  

  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                    

i Rolnictwa. 

2) Ewa Staszak – Kierownik Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Inowrocławiu.  

3) Lekarz weterynarii zatrudniony w Schronisku dla bezdomnych zwierząt 

w Inowrocławiu.    

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, który  

zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 5 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 41/2022 z posiedzenia Komisji. 

4. Ocena stanu sanitarnego Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Inowrocławiu -

 wizja lokalna. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 41/2022 z posiedzenia Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 41/2022 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 

 

Ad 4. Ocena stanu sanitarnego schroniska dla bezdomnych zwierząt w Inowrocławiu-

wizja lokalna. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa, Ewa Staszak – Kierownik Schroniska oraz lekarz weterynarii zatrudniony 

w Schronisku: 

Przedstawili ocenę stanu sanitarnego schroniska dla bezdomnych zwierząt                                        

w Inowrocławiu.  
 

Ocena stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
  
Schronisko dla bezdomnych zwierząt powstało 1 stycznia 1994 r. Aktualnie mieści się przy 

ul. Toruńskiej 165. Obiekt jest ogrodzony i utwardzony, a jego powierzchnia to ok. 0,7 ha. 

Na terenie Schroniska znajduje się m.in.:  

- pomieszczenie administracyjno-socjalne, 

- pomieszczenie do wykonywania zabiegów chirurgicznych i leczniczych, 

- izolatka dla zwierząt chorych i przyjmowanych na kwarantannę, 

- pomieszczenia i boksy dla zwierząt zdrowych,  

- stanowisko do przechowywania produktów leczniczych weterynaryjnych i wyrobów 

medycznych. 
 

W budynkach administracyjno-socjalnych znajdują się: 

- pomieszczenie do prowadzenia adopcji zwierząt, 

- pomieszczenie Kierownika Schroniska, 

- pomieszczenie lekarza weterynarii oraz ambulatorium do weterynaryjnej pomocy 

doraźnej zwierzętom, 

- salka edukacyjna, 

- pomieszczenia socjalne dla pracowników oraz magazyn karmy i sprzętu. 

 

Przedstawiciele Schroniska odpowiadali na pytania radnych w poniższym zakresie:    
 

Obecnie w Schronisku pracuje 7 osób, w godzinach od  7.00 do 15.00 w każdy dzień 

tygodnia, także w święta oraz dni ustawowo wolne od pracy. Opiekę lekarsko-

weterynaryjną w Schronisku zapewnia lekarz weterynarii, który zatrudniony jest przez 

Inowrocławską Gospodarkę Komunalną i Mieszkaniową Sp. z o.o. Aktualnie w Schronisku 

przebywa 120 psów oraz 50 kotów. Niestety w okresie letnim zaobserwować można 

znaczny wzrost porzucania zwierząt do Schroniska. Średni wiek psów przebywających 

w Schronisku to 8 lat. Zwierzęta utrzymywane są w 106 boksach dla psów oraz 6 dla 

kotów. W okresie letnim do dyspozycji kotów jest również woliera, znajdująca się na 

świeżym powietrzu. Ponadto 20 boksów jest przeznaczonych do kwarantanny nowo 

przybyłych zwierząt, czy izolacji zwierząt chorych lub podejrzanych o chorobę. 

Wyodrębniono również 7 boksów zapewniających separację zwierząt agresywnych oraz 

pomieszczenie na chłodnię do czasowego przechowywania padłych zwierząt. Każde 
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pomieszczenie oraz boksy pooddzielane są w taki sposób, aby zapewnić zwierzętom 

swobodne poruszanie się, legowisko oraz stały dostęp do wody zdatnej do picia. Ponadto 

psy i koty karmione są karmą pełnoporcjową suchą i mokrą. Każde zwierzę posiada 

oddzielną miskę z pożywieniem. Radni otrzymali również informację, że Schronisko nie 

prowadzi wolontariatu. W schronisku są praktykanci do pomocy, którzy są bardzo 

pomocni. Przywrócenie wolontariatu w najbliższym czasie nie jest planowane. Zgodnie                             

z rozporządzaniem Ministra Rozwoju i Wsi w sprawie szczegółowych wymagań 

weterynaryjnych dla prowadzenia schronisk dla zwierząt, Schronisko od stycznia 2023 r. 

będzie musiało zapewnić 24-godzinną opiekę dla zwierząt. Wzrost kosztów funkcjonowania 

Schroniska spowodowany jest również wzrostem cen gazu, energii i wody. Schronisko 

odnotowało spadek darczyńców, co prawdopodobnie spowodowane jest wojną na 

Ukrainie, inflacją i brakiem stabilności finansowej.  

 

Po zakończeniu dyskusji członkowie Komisji wraz z przedstawicielami Schroniska udali się 

na wizję lokalną. Radni podczas wizyty nie stwierdzili nieprawidłowości. Zwierzęta 

przebywają w boksach posprzątanych ze stałym dostępem do wody i karmy.                                        

 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/Grzegorz Piński 

 
 
Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 


